

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

November 19, 2024

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

November 19, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. Praise and thankful for the LCC STM for the visitation and running different programs.
2. Blessing to the LCC STM and pray for a smooth return and good rest.

Hills Academy – Rose

Prayer points

1. Pray for the preparation for the final exam to be held on 11/22 for class 10 and the rest of the class on 11/28.
2. Pray and thankful for this year's harvest for all the families in the hill.
3. Pray for the start of the first teachers living quarter construction after the harvest season which will be for two or three teachers.
4. Pray for the smooth and safe of the teachers living quarter building project.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kids' essential needs as daily bread.
2. resettlement for many of the homeless refugees.
3. All Beulah kids for growing up both physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people

Joys and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

Intense fights in Chin, Kachin, Kayah, Kayin, Rakhine, Northern Shan and Sagaing areas. Junta is losing some territories and increasing series of daily air strikes over civilian areas, and killing dozens including

children. Civilians are held hostage by Myanmar junta forces as human shields as they rampage through Sagaing Region and Magway region, burn down villages and brutally kill some residents.

Thousands are displaced daily in different areas. Please pray for civilians facing attacks of junta's arson and bomb attacks. The junta's serial attacks by air bombs in Lashio, Namkhan, Muse and fierce clashes with ethnic armies. China closed border gates, and strictly banned IDPs for temporary refuge, as well as restriction on trade. Many IDPs are under a life risking situation by daily bombs with daily casualties, and injuries. Please pray for God's protection and also shelter, food, water and medicines needs for IDPs.

The junta conscripted more than 20,000 people nationwide and carried out forced conscription in areas under its control, arresting and abducting people for conscription from streets, checkpoints, and flood-hit areas and suppressing any news about such activities. They began making surprise visits to homes, arresting people without prior notice. preventing the public and media from knowing what they are doing. They also banned both young men and women from overseas travel at airports, traveling for any purpose. Those who escape have to pay a high amount of money for immigration clearance. Human trafficking, drugs, fraud in crime zones. cyber scams are a growing threat in Myanmar.



宣教禱告運動：緬甸和印度

十一月十九日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 讚美並感謝 LCC 短宣隊的來訪並所舉辦不同的節目。
2. 祝福 LCC 短宣隊，祈求順利返航，好好休息。

印度山區學校 – Rose

代禱事項

1. 為 10 年班的 11/22 期末考和 11/28 其餘班的期末考做好準備禱告。
2. 為山上所有家庭今年的豐收祈禱並感恩。
3. 為收割季節後開始興建第一個教師宿舍禱告，可供兩至三位教師居住。
4. 為興建教師宿舍工程順利、安全禱告。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為孩子的基本需要、日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

欽邦、克欽邦、克耶邦、克倫邦、若開邦、北撣邦和實皆地區發生激烈戰鬥。軍政府正在失去一些領土，並且每天對平民地區進行一系列空襲，造成包括兒童在內的數十人死亡。緬甸軍政府部隊在實皆地區和馬圭地區橫行，燒毀村莊並殘酷殺害一些居民，平民被扣為人質作為人盾。

每天都有數千人在不同地區流離失所。請為面臨軍政府縱火和炸彈攻擊的平民祈禱。軍政府在臘戍、南坎、木姐等地發動連續空襲，並與少數民族軍隊發生激烈衝突。中國關閉了邊境口岸，嚴格禁止境內流離失所者臨時避難，並限制貿易。許多國內流離失所者面臨生命危險，每天都有炸彈攻擊，造成人員傷亡。請祈求上帝的保護以及境內流離失所者的住所、食物、水和藥品的需求。

軍政府在全國徵兵 2 萬多人，並在其控制地區實施強制徵兵，在街道、檢查站和洪水災區逮捕和綁架人員徵兵，並壓制有關此類活動的任何新聞。他們開始突擊登門拜訪，在沒有事先通知的情況下逮捕人。阻止公眾和媒體知道他們在做什麼。他們也禁止年輕男女在機場出國旅行，無論出於任何目的。逃走的人必須支付高額的出入境費用。犯罪地區的人口販賣、毒品、詐欺。網路詐騙在緬甸的威脅日益嚴重。

